
7 Shun Chi Street, Shun Lee Estate, Kowloon
Tel: 23898667   23893082

Fax:  23894111
Shun Lee Catholic Secondary School

三十五周年校慶家長捐款表格

35th ANNIVERSARY DONATION FORM FOR PARENTS
自 1982年創校以來，本校設立多個獎學金，獎勵學業成績優異的學生繼續努力求進。另外，本校

亦設立多個不同用途的助學金，支援清貧學生順利完成學業。

Shun Lee Catholic Secondary School was founded in 1982 and has set up number of scholarships to
award the students who have excelled academically and encourage them to strive for excellence. On the other
hand, we also provide subsidies to help students with financial difficulties to complete their studies.

I would like to donate to Shun lee Catholic Secondary School :
本人樂意捐款支持順利天主教中學：
Striving for Excellence Scholarship (追求卓越獎學金)

One-off Donation一次性捐助: $________________
Student Development Scholarship (學生發展助學金)

One-off Donation一次性捐助: $_______________
1. Please whichever appropriate. 請在適當空格內。

Donor Information 捐款人資料
Name 捐款人姓名︰_____________________________________ (Mr. 先生/ Ms. 小姐/ Mrs. 女士)

Name of student學生姓名︰________________________ Class 班別︰____________ Class Number 學號︰____________

Contact No. 聯絡電話︰_________________________ E-mail 電郵︰________________________________________

Your personal data, treated as strictly confidential, will be used for invitation to events, communication, fundraising, volunteer recruitment and conducting survey. For enquiries,

please contact our staff at 2389 3082. 您的個人資料將絕對保密，只用作邀請參與活動、通訊、籌募、義工招幕及收集意見之用途。若有任何疑問，請致電2389 3082 與本校職員聯絡。

Donation Methods 捐款方法
Direct Bank-in Chong Hing Bank Limited account no. 041-272-10-100249-2; please return bank’s original pay-in slip with

donor’s name and contact no. written at the back.
直接存款 請存入創興銀行戶口041-272-10-100249-2，並請交回銀行入數紙正本及於背頁寫上姓名和聯絡電

話。

Cheque 支票Payable to “The IMC of Shun Lee Catholic Secondary School”
抬頭請寫「順利天主教中學法團校董會」。

(支票銀行及號碼: ______________________________)

Cash 現金

Please whichever appropriate. 請在適當空格內。

Donation Receipt 捐款收據
Official receipts will be issued upon request, for donation of HK$100 or above.
捐款達港幣100元或以上，可要求本校提供收據

Please send me an official receipt for tax deduction through student 請將收據交予小兒/女轉交本人作扣稅用途

Please email me an official receipt for tax deduction 請電郵收據予本人作扣稅用

Name on Receipt 收據抬頭: ______________________________ (In Block Letters 請以正楷填寫)
To help reduce administration costs, please do not send me a receipt 為減低行政費用，請無需寄給我收據

For School Office Use Only 只供校方使用

Person in charge 代收款人姓名︰__________________________________ Receipt Date 收款日期︰________________

Banked on 存款日期︰________________ Receipt No. 收據號碼︰________________

(2017)

順利天主教中學 九龍順利邨順緻街七號

電話: 23898667   23893082
傳真:  23894111


